

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/112/20/KW

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關:清理違泊單車事宜

由於本苑停車場的違泊單車情況嚴重，有不少違泊及棄置單車佔用他人租用之位置或公眾地方，本處已於月前向有關單車貼上警告信，但情況未有改善。

現通知各業戶，本處將於 2020 年 4 月 16 日至 4 月 24 日進行清理違泊及棄置之單車，敬請違泊或棄置單車之車主盡快將單車移走，否則本處將進行清理工作而不再作任何通知。所有清理之單車，業戶請於本函發出 14 天內到管理處進行認領，否則有關單車會被視為垃圾處理，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2020 年 4 月 16 日

Date : 16th April, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: Removal of illegal bicycles

Due to the serious situation of illegal bicycles in the Carpark, there are many illegal and abandoned bicycles occupying rental parking space of others or common area. Our Management Office had posted warning letters to the bicycles a few months ago, but the situation has not improved.

Please be informed that our office will clean up illegally parked and abandoned bicycles from April 16 to April 24, 2020. Owners of illegal or abandoned bicycles are requested to remove the bicycles as soon as possible, otherwise Our Office will proceed Clean up without notice. For all cleaned bicycles, owners should get back their bicycle at the management office within 14 days of this letter, otherwise the bicycles will be treated as garbage. Thank you for your cooperation!



Management Office of Pictorial Garden Phase I